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Protokół Nr V/XXXV/17 
 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 24 listopada 2017 r. 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki na podstawie listy obecności  
(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  
o godz. 11.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  
Uwag do przedstawionego porządku obrad nie było więc radni w głosowaniu jednogłośnie 
przyjęli niniejszy porządek: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie. 
5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Wejherowskiego na 2017 rok - druk nr 373/17.  
7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2017-2022 - druk nr 374/17.  
8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok - druk nr 
372/17. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wejherowie - druk nr 363/17. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Bohaterskiej Załogi ORP „Orzeł”  w Wejherowie 
- druk nr 364/17. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 3 im. Ks. Edmunda Roszczynialskiego  w Wejherowie - 
druk nr 365/17. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 4 im. Jakuba Wejhera  w Wejherowie - druk nr 
366/17. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych  w Redzie - druk nr 367/17. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie z zmiany nazwy i składu Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Rumi - druk nr 368/17. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Hipolita Roszczynialskiego w Rumi- druk nr 
369/17. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Powiatowego 
Zespołu Kształcenia Specjalnego w Wejherowie - druk nr 370/17. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniająca uchwałę Rady Powiatu 
Wejherowskiego Nr V/XXIV/245/16 z dnia 28 października 2016r. w sprawie 
określenia przystanków na terenie powiatu wejherowskiego, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Wejherowski oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków - druk nr 371/17. 

18. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
19. Interpelacje i zapytania radnych.  
20. Wnioski i oświadczenia radnych. 
21. Zamknięcie sesji.  
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu 

z XXXIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji z dnia 27 października 2017r. 
Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto przy jednym głosie 
wstrzymującym. 
 
 
Ad.2.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że Prezes i Wiceprezes Spółki 
Szpitale Pomorskie podziękowali Radzie Powiatu za wsparcie finansowe na zakup sprzętu do 
Zakładu Rehabilitacji.   

Podziękowanie Radzie Powiatu złożyła również Gmina Linia za pomoc dla 
poszkodowanych po sierpniowych nawałnicach.  

Na koniec Przewodniczący powiedział, że Minister Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego poinformował, że udzielił Gminie Miejskiej w Rumi dotacji w wysokości 
76.166,76 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania PN. Rumia, ruiny kościoła pw. Św. 
Mikołaja i św. Krzyża wraz z zespołem cmentarno – parkowym (XIII w.): konserwacja 
murów oraz obiektów cmentarza – etap I. 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami przedstawiła pani Gabriela Lisius 
Starosta (załącznik nr 3). 

Powiedziała też, że odbył się konkurs na dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej 
w Wejherowie, który wygrała pani Barbara Gusman, dotychczasowa dyrektor. 
Pani Starosta powiedziała, że odbyło się m.in. spotkanie Rady Programowej Gniewińskiej 
Strefy Inwestycyjnej. Prezes PGE EJ1 przedstawił aktualny stan przygotowania do budowy 
elektrowni jądrowej w Polsce. 
 
Ad.4. 

Informację na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie przedstawił pan 
Michał Machnikowski Naczelnik Wydziału Środowiska (załącznik nr 4). 
Pan Machnikowski zaprezentował m.in. niewłaściwy i właściwy model rozpalania w piecach 
centralnego ogrzewania, by jak najmniej zanieczyszczać środowisko naturalne. Radna Anna 
Jamróz – Szadaj stwierdziła, że warto zwiększać świadomość społeczeństwa w tym zakresie i 
zaproponowała zamieszczenie tej informacji w Internecie. Pan Machnikowski powiedział, że 
można to zamieścić na stronie internetowej starostwa.  
 
Ad.5. 

Informację na temat stanu dróg powiatowych przedstawił pan Witold Reclaf 
Wicestarosta Powiatu. Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr  5 do niniejszego 
protokołu. (Wykonanie zadań drogowych zrealizowanych przez Zarząd Drogowy dla Powiatu 
Puckiego i Wejherowskiego na drogach Powiatu Wejherowskiego w roku 2017 radni 
otrzymali w materiałach na sesję.) 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że z informacją zapoznała się Komisja 
Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Następnie Wicestarosta przeprosił mieszkańców Kębłowa, gdyż nie udało się 
doprowadzić do końca inwestycji na drodze powiatowej nr 1451G na odcinku Kębłowo-DK 
nr 6 o długości 1,7 km. 
Wicestarosta powiedział, że niestety wina leży po stronie Gminy Luzino. Dodał, że pierwszy 
raz w historii powiatu taka sytuacja miała miejsce. W umowie pomiędzy powiatem a gminą, 
Wójt Gminy Luzino zobowiązał się do wykonania kanalizacji, by oddać plac budowy 
powiatowi w celu wykonania nawierzchni drogi, w nieprzekraczalnym terminie do 
31.08.2017r. Pomimo wielokrotnego monitowania i próśb o zintensyfikowanie prac, tak się 
nie stało. Powiat zrealizował w połowie zamierzone zadanie, a reszty nie uda się zakończyć 
zgodnie z planem. Niemożliwy stał się termin zakończenia zadania dofinansowanego w 
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ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. 
Pan Witold Reclaf Wicestarosta dodał, że zgodnie z umową pomiędzy Wojewodą Pomorskim 
a Powiatem Wejherowskim dotyczącej udzielenia dotacji celowej z budżetu państwa na 
dofinansowanie tego zadania termin realizacji zadania ustalony został na dzień 31 grudnia 
2017 r., a odbiór końcowy do dnia 10 grudnia 2017 r. W przypadku niezakończenia realizacji 
całego zadania w określonym terminie, dotacja podlega zwrotowi do budżetu państwa. 

Zgodnie z zawartą umową pomiędzy Zarządem Powiatu i Gminą Luzino, 
wystosowano pismo do Wójta Gminy Luzino oraz do Radnych Rady Gminy Luzino o 
zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie środków w wysokości 2 mln.zł. na pokrycie 
kosztów związanych z niezrealizowaniem inwestycji. 

Radny Józef Reszke stwierdził, że Wicestarosta mówił o inwestycjach, które będą 
zrealizowane, a mało mówił o inwestycjach zrealizowanych w 2017 roku. W mieście 
Wejherowo bardzo mało się działo. Stwierdził, że brakuje planowanego działania Zarządu. 
Na drodze alternatywnej z Redy do Rumi (ul. Leśna – Cegielniana) - pod koniec Redy cały 
czas leje się woda na naszą drogę powiatową. Co może spowodować zniszczenie asfaltu. 
Podobna sytuacja ma miejsce w Wejherowie przy ul. Wniebowstąpienia. Prawdopodobnie 
prowadzona tam inwestycja również powoduje zalewanie naszej drogi. Brakuje nadzoru nad 
drogami.  

Wicestarosta odpowiedział, że mówił o wykonanych inwestycjach, niektóre z nich 
kończą się dopiero w listopadzie lub grudniu. Dużo prac wykonano np. w Gminie Szemud 

Radny Józef Reszke stwierdził, że przyczyny nie wykonania kanalizacji przez gminę 
mogą być obiektywne. Nie wiadomo kiedy Wójt dostał środki z NFOSiGW, mogły być 
nierozstrzygnięte przetargi. Powiat powinien lepiej przygotować się do tej inwestycji. 
Najpierw powinna być wykonana kanalizacja a potem umowa z Wojewodą. Radny zapytał, 
czy ta inwestycja była wpisana w plan remontów i inwestycji na drogach. 
Pani Gabriela Lisius Starosta absolutnie nie zgodziła się ze zdaniem radnego Reszke, że 
wykonano mało inwestycji. Oświadczyła, że poprzednie lata były czasem przygotowań do 
inwestycji. Co mogło, było realizowane. Pozostałe zamierzenia wymagały dłuższego czasu 
przygotowania (projekty przy współudziale środków zewnętrznych). Teraz jesteśmy gotowi 
do realizacji, dlatego zaciągamy kredyt i przystępujemy do finalizacji. Dzięki wcześniejszym 
działaniom zostaną zrealizowane bardzo ważne zadania. 
To co było realizowane przez Zarząd Powiatu od 3 lat jest ewenementem. Prowadzono i 
prowadzi się nadal wiele różnych inwestycji. Zarząd Powiatu ma plan działania. Inwestycje, 
w tym w mieście Wejherowo, są realizowane tak jak jest to możliwe, jak je zaplanowano. Jest 
wiele przeciwności, chociażby z rozstrzygnięciem przetargów (niekiedy nie wpływa żadna 
oferta).  
 Inwestycja, która miała być realizowana z gminą Luzino była wpisana do planu zadań 
drogowych. Już w 2016 r. Wójt Gminy podpisał umowę z Narodowym Funduszem 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, dopiero potem nastąpiło złożenie wniosku o 
dofinansowanie do Wojewody.  
Harmonogram prac był ustalony, przetarg rozstrzygnięty, wykonawca też pracował. Wójt nie 
zgłaszał problemów z dotrzymaniem terminu. Cały czas zapewniał, że zdąży wykonać 
kanalizację sanitarną w Kębłowie w ustalonym terminie. Tymczasem tak się nie stało. Pani 
Starosta podkreśliła, że Zarząd Powiatu nie był w stanie tego przewidzieć.  
Wicestarosta powiedział, że sprawa była monitorowana. Dyrektor zarządu drogowego 
prowadził rozmowy z Wójtem i nic nie wskazywało na to, że jest problem. Inwestycja miała 
szeroki zakres, w związku z tym długo dyskutowano nad ustaleniem terminów, które 
umożliwiłyby zakończenie inwestycji w określonym czasie.  
Wójt Gminy Luzino został również zaproszony na posiedzenie Zarządu Powiatu, gdzie 
zapewniał o wykonaniu na czas zakresu prac, które były po jego stronie. 

Radny Reszke zapytał jakie prace są prowadzone w Wejherowie. Wicestarosta 
odpowiedział, że trwają prace na ul. Granicznej, która jest drogą powiatową (powiat 
współfinansuje to zadanie). Wybudowane zostały chodniki przy drogach. Są to ważne sprawy 
dla mieszkańców. Postęp prac na drogach powiatowych jest bardzo zaawansowany. Zarząd 
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Powiatu cały czas stara się poprawiać stan dróg i bezpieczeństwo, co na pewno ocenią 
mieszkańcy powiatu.  
Radny Józef Reszke stwierdził, że rondo na ul. Ofiar Piaśnicy upłynni ruch również na drodze 
wojewódzkiej. Marszałek nie dofinansowuje tego zadania, a powinien, gdyż ma największe 
możliwości finansowe (obok gminy i powiatu). Odnośnie budowy chodników radny 
powiedział, że w ubiegłej kadencji Zarząd Powiatu skupiał się głównie na budowie dróg, a nie 
chodników. 
Radny Krzysztof Bober podziękował za przeproszenie mieszkańców gminy Luzino, w 
związku z niewykonaniem zadania rozbudowy drogi powiatowej nr 1451G na odcinku 
Kębłowo-DK nr 6 o długości 1,7 km. Podziękował również za przedstawienie całej sprawy 
przez Wicestarostę. W imieniu mieszkańców radny Bober zapytał, czy ten odcinek drogi 
zostanie oddany do użytku. Radny zauważył, ze tą drogą dzieci uczęszczają do szkoły więc 
jest to wielka uciążliwość.  
Pani Starosta powiedziała, że wystąpiono do Wojewody o częściowe rozliczenie i częściowy 
odbiór prac, by na wykonanej części drogi przywrócić użytkowanie. 
  Na zakończenie Przewodniczący Rady powiedział, że radny Reszke buduje fałszywe 
świadectwo nt. Zarządu Powiatu, a to niestety godzi  również w Radę Powiatu, ponieważ rada 
przyjęła zadania drogowe do realizacji. 
 
Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Wejherowskiego na 2017 rok - druk nr 373/17 przedstawiła pani Joanna Wojciechowska 
Skarbnik Powiatu. 

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie, również Przewodniczący 
Komisji Edukacji pan Ludwik Zegzuła poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy 
projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwała została przyjęta przy jednym głosie przeciwnym. 
 
Ad. 7.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2017-2022 - druk nr 374/17 
przedstawiła pani Joanna Wojciechowska Skarbnik Powiatu. 

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie.  

W głosowaniu uchwała została przyjęta przy jednym głosie przeciwnym. 
 

Ad.8. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok - druk nr 372/17 
przedstawił pan Jacek Thiel etatowy członek Zarządu.  

Następnie pani Jolanta Król poinformowała, że Komisja Kultury, Sportu i Turystyki 
zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwałę przyjęto przy jednym głosie wstrzymującym. 
 
Ad.9.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wejherowie - druk nr 363/17 przedstawił pan Wojciech 
Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwałę przyjęto przy jednym głosie wstrzymującym. 
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Ad.10. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Bohaterskiej Załogi ORP „Orzeł” w Wejherowie 
- druk nr 364/17 przedstawił pan Wojciech Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwała została przyjęta przy jednym głosie przeciwnym. 
 
Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 3 im. Ks. Edmunda Roszczynialskiego  w Wejherowie 
- druk nr 365/17 przedstawił pan Wojciech Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwałę przyjęto przy jednym głosie wstrzymującym. 
 
Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 4 im. Jakuba Wejhera w Wejherowie - druk nr 366/17 
przedstawił pan Wojciech Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwała została przyjęta przy jednym głosie przeciwnym. 
 
Ad.13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  w Redzie - druk nr 367/17 przedstawił pan Wojciech 
Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwałę przyjęto przy jednym głosie wstrzymującym. 
 

Ad.14. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego z zmiany nazwy i składu Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Rumi - druk nr 368/17 przedstawił pan Wojciech 
Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwała została przyjęta przy jednym głosie przeciwnym. 
 

Ad.15. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy i składu 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Hipolita Roszczynialskiego w Rumi- druk nr 
369/17 przedstawił pan Wojciech Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwała została przyjęta przy jednym głosie przeciwnym. 
 

Ad.16. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu 

Powiatowego Zespołu Kształcenia Specjalnego w Wejherowie - druk nr 370/17 przedstawił 
pan Wojciech Rybakowski Etatowy Członek Zarządu. 

Następnie pan Ludwik Zegzuła  Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwałę przyjęto przy jednym głosie wstrzymującym. 
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Ad.17. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniającej uchwałę Rady Powiatu 

Wejherowskiego Nr V/XXIV/245/16 z dnia 28 października 2016r. w sprawie określenia 
przystanków na terenie powiatu wejherowskiego, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Powiat Wejherowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków - druk nr 
371/17 przedstawił pan Witold Reclaf Wicestarosta Wejherowski. 

Następnie pan Władysław Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie.  

W głosowaniu uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.18. 

Brak dyskusji. 
 

Ad.19. 
Radny Józef Reszke, odnośnie podjętych uchwał o zmianach nazw szkół, stwierdził, 

że nowe nazwy szkół nic o nich nie mówią. Ponadto prawdopodobnie za jakiś czas trzeba 
będzie znów je zmieniać, co generuje koszty.  
Pani Starosta wyjaśniła, że składy większości zespołów musiały zostać zmienione, gdyż 
mamy m.in. szkoły branżowe. Zarząd Powiatu postanowił od razu zmienić też nazwy, które 
musiałyby i tak w przyszłości zostać zmienione. Zdaniem pani Starosty, dzięki nowym 
nazwom szkoły będą kojarzone z powiatem, gdyż w nazwie jest słowo „Powiatowy(…)”. W 
jednej szkole realizuje się kilka różnych profili kształcenia więc nie można w nazwie użyć 
tylko jednego kierunku kształcenia. Nowe nazwy promują powiat. Ponadto pani Gabriela 
Lisius podkreśliła, że jest to pierwsza zmiana nazw od 15 lat.  
 Radny Wiesław Szczygieł zapytał o tunel budowany pod DK nr 6 w ramach budowy 
tzw. Węzła Zryw. Pani Starosta odpowiedziała, że powiat nie jest inwestorem przy budowie 
Węzła Zryw. Jest to zadanie przygotowane i realizowane przez Gminę Miasta Wejherowa. 
Starosta powiedziała, że wszyscy radni Rady Miasta Wejherowa otrzymali pismo, w którym 
szczegółowo wyjaśniono tę sprawę.  
Radny Zbigniew Chuchała poprosił o udostępnienie tego pisma, gdyż jako radny powiatowy 
jest niejednokrotnie pytany o rolę powiatu w realizacji tego zadania.  
 
Ad.20. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że następna sesja 
odbędzie się 15 grudnia. O godzinie 10.00 będzie spotkanie opłatkowe a o godzinie 11.00 
sesja budżetowa.  

 
Ad.21. 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki dokonał zamknięcia XXXV Sesji Rady 
Powiatu Wejherowskiego o godzinie 13.30. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XXXV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji. 
2. Lista zaproszonych gości na XXXV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji. 
3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 
4. Informacja na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie. 
5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych – prezentacja multimedialna na płycie CD. 

 
   Posiedzeniu przewodniczył: 

 
Przewodniczący Rady Powiatu 

 
 

                  Ryszard Czarnecki 
Protokołowała: Hanna Bulman 


